

superficie de 1,953 pieds, à raison de 40c. le pied carré, soit une somme totale de \$781.20, payable dans les 60 jours de l'acceptation de la présente option;

- 29° (17465) A l'effet de voter \$7,300 pour le nivellement de la rue Darling, entre les rues Forsyth et Nolan;
- 30° (17465) A l'effet de voter \$7,700 pour le nivellement de la rue Préfontaine, de la rue Forsyth à la rue Nolan;
- 31° (17464) A l'effet de voter \$3,700 pour le nivellement de la rue Hochelaga, de la rue Moreau aux limites de Maisonneuve;
- 32° (17461) A l'effet de voter \$7,200 pour le nivellement de la rue Valois, de la rue Forsyth à la rue Nolan;
- 33° A l'effet de recommander au Conseil la passation d'un règlement pour autoriser un emprunt de \$13,520, nécessaire à la construction et à la continuation des travaux publics de la Ville, et ce, en vertu de la loi 62 Vict., chap. 53, sec. 343, tel qu'amendée par 2 Geo. V, chap. 56, sec. 18, et conformément à l'article 344 de la loi 62 Vict., chap. 58, tel qu'amendée par 1 Geo. V, (première session), chap. 48, sec. 36.

Ajournement.

L. N. SENEAL,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 16 mars 1914, a.m.

M. le Commissaire Lachapelle, Président; MM. Dupuis et Godfrey.

Les minutes sont lues et confirmées.

1.—Soumise une communication de M. Fred. Pelletier, remerciant le Bureau de l'avoir nommé Secrétaire du Bureau Municipal d'Hygiène et de Statistique.

Déposée aux archives.

Son Honneur le Maire et M. le Commissaire Ainey prennent leur siège.

2.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$14,193.74, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

3.—(17666) Sur recommandation du Directeur du Bureau Municipal d'Hygiène et de Statistique, il est

Résolu: De prolonger le congé accordé à M. Rodrigue Lauzon pour cause de maladie, jusqu'à la fin du mois courant.

4.—Soumise une communication de M. T. Sullivan, employé au Département du Contrôleur et Auditeur de la Cité, offrant sa résignation comme tel, à compter du 15 courant.

Résolu: D'accepter ladite résignation.

5.—Soumise une communication du Bibliothécaire Municipal, recommandant la nomination d'un employé surnuméraire pour tenir un registre des ouvrages catalogués à la bibliothèque municipale, et recommandant que M. G. Glackmeyer soit engagé pour faire ce travail.

Résolu: D'approuver ladite recommandation, pourvu que l'engagement de ce monsieur, ne dépasse pas une période de six mois, à raison de \$2.25 par jour, à compter du 15 courant.

6.—(18454) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, recommandant le rejet d'une offre de M. John Auld, de vendre une certaine propriété pour l'érection d'une caserne de pompiers.

Résolu: En conséquence.

\$781.20, payable within 60 days from the acceptance of the present option.

- 29° (17465) To vote a sum of \$7,300 for the levelling of Darling street, between Forsyth and Nolan streets;
- 30° (17465) To vote a sum of \$7,700 for the grading of Préfontaine street, from Forsyth to Nolan street;
- 31° (17464) To vote a sum of \$3,700 for the grading of Hochelaga street, from Moreau street to the limits of Maisonneuve;
- 32° (17461) To vote a sum of \$7,200 for the levelling of Valois street, from Forsyth to Nolan street;
- 33° To recommend to Council the passing of a by-law to authorize the issuing of a loan of \$13,253,520 required for the construction and the continuation of the public works of the City, in virtue of the act 62 Vict., chap. 58, section 343, as amended by 2 Geo. V, chap. 56, section 18, and in accordance with article 344 of the act 62 Vict., chap. 58, as amended by 1 Geo. V, (first session), chap. 48, section 36.

Adjourned.

L. N. SENEAL,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 16th March 1914, a.m.

Commissioner Lachapelle, in the chair; Messrs. Dupuis and Godfrey.

The minutes were read and confirmed.

1.—Submitted a communication from Mr. Fred. Pelletier, thanking the Board for having appointed him Secretary of the Board of Health.

Fyled of record.

His Worship the Mayor and Commissioner Ainey took their seats.

2.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$14,193.74 as per certified list.

Resolved: That payment of same be authorized.

3.—(17666) On the recommendation of the Medical Health Officer, it was

Resolved: That the leave of absence granted to Mr. Rodrigue Lauzon on account of illness be extended until the end of the current month.

4.—Submitted a communication from Mr. T. Sullivan, employed in the City Comptroller and Auditor's Department, offering his resignation, the same to date from the 15th instant.

Resolved: That said resignation be accepted.

5.—Submitted a communication from the Civic Librarian recommending that a supernumerary employee be appointed to keep a register of the catalogued works at the civic library, and recommending that Mr. G. Glackmeyer be engaged to do such work.

Resolved: That said recommendation be approved, provided the engagement of the said Mr. Glackmeyer be for a period not longer than six months at the rate of \$2.25 per day, from the 15th instant.

6.—(18454) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that Mr. John Auld's offer to sell a certain property for the purpose of erecting thereon a fire station be rejected.

Resolved: Accordingly.